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PROTOKOLL NR. 3 2022 

SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE 

2022-12-01 KL. 18:30 PÅ BORLÄNGE BK 

 

     Närvarande: 

     Distriktsstyrelsen 

Delegater från lokalklubbar 

Representanter från rasklubbar 

        

 

§40 

MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Upprop genomfördes. 

 

§41 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Den föredragna dagordningen godkändes efter att ordningsföljden ändrats på två av 

punkterna.  

 

§42 

VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Toni Larsson 

och Börje Nordin. 

 

§43 

RAPPORTER 

Avel och hälsa; Lars Holm rapporterade att utskottet försökte ordna en uppdatering av 

MT-figuranter enligt nya MT2017, men arrangemanget blev inställt på grund av för få 

anmälda. Det finns två nya deltagare i utskottsgruppen för utställning. Lars och Ann-

Kristin Norberg var på en central konferens i helgen. Nu planeras för uppdatering och 

utbildning av figuranter den 14-16 april på Gagnef-Floda BK. Alla banor behöver 

besiktigas och Sony Ström har tagit på sig uppdraget.  

 

Hundägarutbildning; Utskottet står just nu utan sammankallande. Lotta Sundström 

rapporterade att två inspirationskvällar för instruktörer planeras i januari, om hur man 

arbetar med vissa problem. Lena Sundlöv från Skåne håller i kvällarna som sker digitalt. 

Förhoppningsvis kommer en instruktörsutbildning i allmänlydnad att starta till hösten. Det 

rekommenderas att tilltänkta deltagare passar på att gå med som hjälpinstruktörer under 

våren.  

  

Prov och tävling; Cilla Borgljung rapporterade att en utbildning för 

tävlingssekreterare i lydnad och bruks kommer att hållas. En konferens för 

tävlingsledare och domare i bruks och lydnad kommer att hållas i början av nästa år 

för att gå igenom de nya reglerna. Agility-DM hålls nu på söndag i 

samarrangemang mellan Borlänge BK och Falu BK. Rallylydnadsdomarna har haft 

en konferens kring regler. Distriktet har fått två nya lydnadsdomare, Cilla 

Borgljung och Nice Mattsson, och två nya rallylydnadsdomare, Tanja Hanni och 

Ulrika Bengtsson.  
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Samhällsnytta; En patrullhundskurs har hållits med åtta godkända ekipage varav 

fem från Dalarna. Det finns fortsatt behov av fler ekipage och det blir troligen en 

kurs i distriktet även nästa år. Under hösten har en kurs hållits i sök i miljö med 

trettio ekipage av sjuttio anmälda. Sexton av dem kommer att bjudas in till fortsatt 

bedömning inför antagning till räddningshundskurs, som kommer att hållas i 

distriktets regi och med certprov i slutet av nästa år. Christian Björses blir 

huvudinstruktör och Maggan Carlsson biinstruktör.  

 

Avesta BK; Det är god stämning i klubben, och tävlingarna för nästa år är planerade. 

Lydnadssektionen har lagts ned, men rallylydnadsverksamheten har vuxit. Förra helgen 

hölls årsfest med middag. Mycket renoveringar har genomförts, och det är uppfräschat 

både in- och utvändigt.  

 

Borlänge BK; Klubben har mycket kurser och har genomfört de flesta av de planerade 

tävlingarna.  

 

Falu BK; Det har varit mycket kurser och klubben har fått mycket pengar från fonder som 

bland annat använts till staket och lampor. Klubben har firat 75-årsjubileum under hösten. 

En aktivitetsbana har byggts.  

 

Gagnef-Floda BK; Klubben har satt in en diskmaskin. Verksamheten med tävlingar och 

utställning rullar på, och planeringen är klar inför nästa år. Efter ett medlemsmöte hölls en 

prova på-aktivitet som genererade väldigt många besökare. Hallbygget väntar på svar om 

bidrag. Mycket mentalverksamhet har hållits under året.  

 

Hedemora-Säter BK; Verksamheten har rullat på under året. Klubben deltog nyligen på 

julskyltningen. Just nu finns ingen styrelse inför nästa år. Imorgon ordnas grötfest.  

 

Ludvika BK; Verksamheten har rullat på under året med kurser och tävlingar. Det är 

mycket aktivitet i klubbstugan. 

 

Nedansiljans BK; Klubben har haft mycket tävlingar och kurser. Måndagsträningarna är 

fortsatt uppskattade med ett trettiotal ekipage varje vecka. Agilityverksamheten har ökat. 

En vision är att satsa på MH framöver. En aktivitetsbana har byggts på klubben.  

 

Styrelsen; Nina Christoffersson rapporterade att det inte funnits så mycket tid över till 

annan verksamhet än SM i bruks under året. Det händer mycket i den centrala 

organisationen, och Nina uppdaterade deltagarna om det aktuella läget. Nina och Roland 

Hellberg har deltagit i möten där distrikten informerats och fått vara med och ha 

synpunkter på valberedningens arbete. Nina och Roland kommer att åka på 

organisationskonferensen i början av februari.  

 

Kassör Lars Holm rapporterade att resultatet i dagsläget just nu är plus drygt 300 000:-, 

och det finns c:a 390 000:- i kassan. 

 

Sekreterare Anna-Karin Norlander påminde om att klubbarna behöver ansöka om 

förtjänsttecken senast vid årsskiftet. Inom kort kommer underlag för 

verksamhetsberättelse och statistik ut på mailen, och svar ska vara inne senast den 20 

januari. Distriktets årsmöte kommer att hållas den 12 mars, kallelse kommer ut innan 

årsskiftet.   
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§44 

SAMMANFATTNING AV 2022 

Året präglades mycket av SM i bruks, IGP och mondioring och många arbetade hårt 

under lång tid. SM-general Anders Östling rapporterade att det varit ett fantastiskt arbete 

från alla funktionärer, och SM blev lyckat. Vi har fått mycket beröm för arrangemanget, 

och de tävlande var mycket nöjda. Vissa uppdrag var tuffa och allt gick inte smidigt, men 

resultatet blev i slutändan gott. Det blev ett större plusresultat än vad som budgeterats, c:a 

64 000:-. Planen är att intäkterna från Bruks-SM ska gå tillbaka till bruksverksamheten, 

till nytta för alla klubbar.  

 

§45 

FRAMÅTBLICK MOT 2023 

 Diskussioner fördes i både mindre grupper och gemensamt.  

 

a) Utbildning 

Det framfördes önskemål om utbildning i föreningsteknik och föreningskunskap, liksom 

stöd med föreningsutveckling. Flera klubbar uttryckte behov av styrelseutbildning med 

information om vad varje roll innebär i styrelsen. Utbildningarna kan med fördel hållas 

digitalt. Det finns underlag för att utbilda fler rallylydnadsskrivare, och det behövs fler 

figuranter samt testledare till MH och MT. Det önskas också utbildning för tävlingsledare 

i bruks och lydnad. Ett förslag var att utbilda allmänlydnadsinstruktörer digitalt i spår och 

uppletande.  

 

b) Brukssatsning 

Det framfördes önskemål om att ha en gemensam dag med fokus på spår och uppletande, 

vilken skulle kunna vara rullande mellan klubbarna. I Avesta har det hållits uppskattade 

läger, ett upplägg som skulle kunna spridas. Det föreslogs att distriktet skulle kunna ordna 

en träningshelg för tävlande i bruks. Det föreslås också prova på-dagar i bruks i distriktets 

regi. En fråga kring hur vi kan marknadsföra brukset lyftes. Förslag framfördes på en cup 

i bruks enligt liknande upplägg som funnits inom agilityn. Vi behöver satsa på att både få 

fler tävlanden och fler funktionärer, och det föreslogs att utbilda funktionärer i samband 

med att extern instruktör bjuds in för att ekipagen själva ska få utvecklas.  

 

§46 

KOMMUNIKATION 

Då det under året framkommit vissa brister i kommunikationen mellan distrikt, 

lokalklubbar och funktionärer lyftes diskussion kring hur samarbetet kan förbättras. Efter 

klubbarnas årsmöten varje år skickas en kontaktlista ut där de får fylla i sina uppgifter, 

och den ligger till grund för kommunikationen under året. Det är viktigt att 

distriktssekreteraren informeras när ändringar i kontaktuppgifterna sker, så att listorna 

alltid är uppdaterade. I normalfallet skickas allmän information ut till ordförande och 

sekreterare i varje klubb, om andra kontaktvägar önskas behöver det framkomma. Det är 

varje styrelses ansvar att de går att nå, och att de i sin tur vidarebefordrar information till 

rätt personer i sin förening. 

 

Det framfördes önskemål om att utnyttja kalendariet på hemsidan i högre utsträckning, 

och att information som mailas ut även läggs upp på Facebook.  
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§47 

VALBEREDNING 

Kari Haponen från valberedningen föredrog förslaget till distriktsstyrelse 2023. 

Klubbarna har på sig till den 15 januari att skicka in ytterligare förslag till styrelsen.  

 

§48  

HEMSIDOR 

Falu BK och Nedansiljans BK har anmält sig till Klubbwebben men har inte publicerat 

sina nya hemsidor ännu. Det finns utbildning och instruktioner på SBK:s hemsida att 

följa, och det finns goda erfarenheter av dessa. Ett par klubbar avvaktar och vill se hur det 

fungerar innan de beslutar om de vill ansluta sig. Distriktet har inte tagit beslut i frågan 

ännu.  

 

§49 

ÖVRIGA FRÅGOR 

En fråga framfördes om huruvida det går att få mer detaljerat underlag för balans- och 

resultaträkning i samband med distriktets årsmöte respektive förbundskongressen. Från 

kongressen går det inte att få mer information.  

 

Det är få tävlingar i bruks och lydnad nästa år, och en anledning är att det är svårt att få 

funktionärer.  

 

Förtjänsttecken delades ut till välförtjänta mottagare.  

 

§50 

NÄSTA MÖTE 

 Årsmöte på Borlänge BK söndagen den 12 mars kl. 15:00.  

 

§60 

MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande Nina Christoffersson tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet 

kl. 21:41. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet dag som ovan:   

 

 

 

________________________________   

Anna-Karin Norlander (sekreterare)   

 

 

 

Justeras digitalt av ordförande Nina Christoffersson samt justerare Toni Larsson och Börje Nordin, se 

bilaga. 

 


